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BRM.0012.7.5.2018              

        

Protokół nr 34/2018 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 10 kwietnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 11.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Janusz Radzikowski   –  Przewodniczący Komisji 

2. Maciej Basiński            –  Członek Komisji 

3. Elżbieta Jardanowska            –  Członek Komisji 

4. Magdalena Łośko  –   Członek Komisji 

5. Zbigniew Zygora                  –  Członek Komisji 

 

Na posiedzenie komisji spóźniła się radna Magdalena Łośko.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

2. Romuald Kaiser - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 

3. Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

4. Karol Mleczko - Kierownik Referatu Inwestycji. 

5. Zygmunt Szczepański - Inspektor Wydziału Inwestycji. 

6. Pan Marek Cackowski - Prezes Zarządu „ Energetyk”. 

7. Pan Stanisław Barański – Prezes BTS Spółka z o.o.  

8. Pan Sławomir Szeliga - mieszkaniec Inowrocławia. 

9. Właściciele restauracji „Przy Stawku” – Państwo Hutek. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 32/2018 posiedzenia Komisji. 
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4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 r. 

5. Analiza działalności Miasta w zakresie rozwiązywania problemów 

parkowania w strefie „A”. 

6.   Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7.   Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby punkt dotyczący spraw bieżących omówić jako pierwszy.  
 

Zmianę do porządku obrad przyjęto i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Zakład Lecznictwa ”Energetyk” i Pan Barański wystąpili do Komisji, a następnie 

indywidualnie do Pana Prezydenta o przygotowanie inicjatywy uchwałodawczej, 

dotyczącej opracowania planu miejscowego dla obszaru, zarówno Pana 

Cackowskiego, jak również Pana Barańskiego. Pan Prezydent nie jest chętny to tego 

opracowania. Następnie po wniosku, który złożył dyrektor Cackowski miała być 

ponownie rozpatrzona sytuacja, ponieważ my mówiliśmy, że będziemy takim 

inicjatorem. Panie Naczelniku, na czym to stanęło? Pan Prezydent będzie inicjatorem 

uchwały miejscowego planu? 
 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Co do terenu Pana Cackowskiego, Pan Prezydent podejmie taką inicjatywę 

uchwałodawczą. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Zmiana planu i zapis tej uchwały będzie obejmował zapis, który będzie mówił, że 

przystępujemy do zmiany opracowania planu miejscowego nr X, ale tylko w 

zakresie?  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

 Tylko w zakresie strefie uzdrowiskowej „A”. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

A co jest spowodowane tym, żeby skoro się to łączy plan „A” i „B” nie zrobić 

wspólnego opracowania, ponieważ we wcześniejszych sytuacjach Pan Prezydent 

napisał: „jest to wydawanie nadmierne pieniędzy, ponieważ Pan Barański po raz 

kolejny występuje o zmianę planu, co w konsekwencji wiąże się z nadmiernymi 

kosztami”. Te nadmierne koszty to jest właśnie ten element, który blokuje tą 

sytuację? Panie Naczelniku proszę przedstawić Komisji, jaka będzie różnica 

kosztowa, jeżeli przystąpimy do opracowania planu miejscowego dla Pana 

Cackowskiego, a nie przystąpimy do Pana Barańskiego?  
 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Te różnice kosztowe są niewielkie. Sanatorium „Energetyk” mieszczący się w strefie 

„A” został oderwany od reszty Parku Solankowego, odrębnym planem. Pan Dyrektor 



3 
 

dopatrywał się, że te zapisy są mniej korzystne niż dla pozostałych sanatoriów. 

Dlatego postanowiliśmy, że strefa „A” zostanie wyodrębniona.  

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Panie Naczelniku, jeżeli tym samym opracowaniem włączylibyśmy w części 

graficznej również teren Pana Barańskiego to koszty byłyby te same. Opracowanie 

pozwoliłoby na to, że może po spełnieniu wszystkich warunków również inicjatywa 

Pana Barańskiego by się zrealizowała. Skoro na dzień dzisiejszy Pan Prezydent chce 

wyjść z inicjatywą uchwałodawczą tegoż terenu, to mam pytanie czy jeżeli radni 

w dniu sesji zgłoszą poprawki co do tego projektu i je przegłosują, to będzie można 

rozszerzyć czy nie? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Taka poprawka jest niedopuszczalna.  
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Pan Prezydent zgłosi inicjatywę uchwałodawczą w zapisie dotyczącym zmiany 

miejscowego planu o numerze X, ale w zakresie Y. To jeżeli radni zawnioskują 

o rozszerzenie tego zakresu to uważam, że nie będzie sprzeczności.  
 

Elżbieta Jardanowska –  Członek Komisji: 

Ale musi być opinia Komisji. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

My mamy wiele uchwał, które opiniuje się godzinę przed sesją i przechodzą lub nie.          

Jako radni zaproponujemy, aby do projektu zmiany tej uchwały, również w części 

graficznej dołączyć Pana Barańskiego. Oczywiście jeżeli Komisja to przegłosuje.                              

Proszę o zabranie głosu przez Pana Barańskiego. 
 

Pan Stanisław Barański Prezes BTS Spółka Z o.o: 

Nie rozumiem jaki niepokój jest ze stronu Urzędu. Jest lokalny przedsiębiorca, który 

chce zainwestować. Jeżeli ma się w planie inwestycje na 20-30 milionów złotych to 

jest na pokolenia. Mówię tu o wybudowaniu hotelu z prawdziwego zdarzenia. Jestem 

po rozmowach z takimi firmami jak „Hilton” i „Ibis” które potwierdziły, że 

Inowrocław kwalifikuje się do takiego hotelu. Nie mogę zrozumieć oporu, nie bo nie. 

Ja dziękuje, że spotkałem taką Komisję, która chce wczuć się w moją sytuację.  
 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Słyszymy tylko zdanie jednej strony, ja na następne posiedzenie Komisji zaprosiłbym 

Prezydenta i wysłuchał dlaczego.  
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Panie radny, nasza Komisja za każdym razem zaprasza Prezydenta, a Prezydent nie 

przychodzi na nasze posiedzenie. Pan Prezydent po to ma naczelników wydziałów, 

aby naszą Komisję odwiedzali.  
 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Ja tylko zadałem pytanie. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 
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My trzykrotnie zmienialiśmy plan, żaden z tych pomysłów nie został realizowany.               

Ten głos wsparcia biznesu słyszeliśmy na Komisji poprzedniej kadencji. Prezydent 

takie inicjatywy podejmował w zgodzie z Pana oczekiwaniami. Jeżeli Rada 

przegłosuje, sugerowałbym oderwanie tej strefy uzdrowiskowej „A” od innej 

kategorii problemów.  
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Komisja wnioskuje do Pana Prezydenta Ryszarda Brejzy, aby w przygotowanym 

projekcie zmiany opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, komisja wnioskuje również, aby to opracowanie nie było w części, a 

było w całości zmiany planu.  
 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Ja złożyłbym inny wniosek, najpierw chciałbym poznać przyczyny, dla których nie 

można. Ja nie wiedziałem, że na dzisiejszej Komisji będzie omawiany ten temat. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Na ostatniej Komisji mówiliśmy, że zaprosimy Pana Naczelnika. 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Dostaliśmy tylko jedną odpowiedź. Miasto mówi, że jest to niezasadne, bo już dwa 

razy była próba. Dla mnie to jest żaden argument, że coś było dwa razy. Chciałbym 

się dowiedzieć, dlaczego nadal jest opór Urzędu Miasta. Jeżeli Pan Prezydent nie 

chce przyjść to myślę, że ma pracowników którzy nam to wyjaśnią.  

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przy ostatniej zmianie planu, rozdzieliliśmy teren na tę część, gdzie będzie mogła 

zaistnieć funkcja mieszkaniowa i na tę część, gdzie nie będzie ta funkcja mogła 

zaistnieć. Niechętnie przyjmowany jest wniosek, który postuluje mimo wszystko za 

zaistnieniem w tej pozostałej części funkcji mieszkaniowej. 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Komisja musi opiniować taki wniosek. Nasza Komisja musi to zaopiniować 

pozytywnie lub negatywnie. W związku z powyższym, jeżeli będzie przygotowany 

projekt tejże uchwały on musi trafić na tą Komisję. Na Komisję zaprosimy jeszcze 

raz Pana Prezydenta Brejzę, Pana Barańskiego, Pana Naczelnika i wtedy 

zawnioskujemy o to poszerzenie.  

Pan Marek Cackowski- Prezes Zarządu „ Energetyk”: 

Uważam, że „Energetyk” i „Oaza”, powinny wrócić to strefy „A”.  
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Pan Szeliga złożył do nas wniosek, dotyczący wybudowania w Parku Solankowym 

w ramach inicjatywy społecznej, miejsc dla matek karmiących. Ja również chciałem 

taką inicjatywę podjąć, ale dzisiaj wycofuję się z tej inicjatywy. Wycofuję się 
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dlatego, ponieważ na wczorajszej sesji dowiedziałem się, że nasze Miasto jest tak 

bogate, że może za 70 tysięcy przenosić pomnik z miejsca na miejsce. Za te 

70 tysięcy złotych moglibyśmy 20 lub 30 takich ławek wybudować. W związku 

z powyższym wycofuję się z takiej inicjatywy. Oddaję głos Panu Szelidze, który był 

inicjatorem tej inicjatywy.  

Pismo pa Sławomira Szeligi stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Sławomir Szeliga – mieszkaniec Inowrocławia: 

Chciałbym prosić Państwa o poparcie tej inicjatywy związanej z ustawieniem ławek 

dla karmiących matek w Parku Solankowym. Projekt ma służyć przede wszystkim 

w ułatwieniu, funkcjonowania mam w przestrzeni publicznej, jaką jest nasze Miasto. 

Mamy szanse być pierwszym miastem w Województwie Kujawsko-Pomorskim, 

która tą inicjatywę zrealizuje.  

Wiele projektów, inicjatyw ma czasami barwę polityczną, historyczną, wywołuje 

różne spory. To jest projekt ponad podziałami. Ja złożyłem taki wniosek u Pana 

Prezydenta i otrzymałem odpowiedź, która daje zielone światło, ale jak sądzę opinia 

Komisji będzie bardzo cenna. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Dylematem jest to, że nie ma środków w budżecie zapisanych na ten cel. W związku 

z powyższym mam taki wniosek Komisji, aby Prezydent Miasta Inowrocławia 

w budżecie na 2018 r., np. z rezerwy budżetowej znalazł środki na montaż takich 

ławek.  
 

Kto jest za przyjęciem takiego wniosku? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Jestem zasmucony, że Pan Przewodniczący wycofał się, bo rządy Pana Prezydenta są 

nam znane i nie raz pieniądze zostały wydane na niewłaściwe cele. Pan 

Przewodniczący powinien świecić przykładem i pokazać, że pomimo, iż pieniądze 

w Urzędzie Miasta są źle gospodarowane, tak jak w przypadku tego pomnika, to 

pewne cele są ważniejsze. Demografia jest ważną rzeczą i cieszymy się, że w Polsce 

rodzi się coraz więcej dzieci. Powinien Pan nie wycofywać się, tylko pokazać Panu 

Prezydentowi, że są rzeczy ponad podziałami. 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Idąc za Pana wnioskiem, wycofuję się z emocji, które mnie poniosły. 
 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Pan to zrobi dla matek, a nie Pana Prezydenta. 
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Elżbieta Jardanowska- Członek Komisji: 

Ja popieram Pana wniosek, ale uważam, że formuła „aby pokazać Panu 

Prezydentowi” jest zła. 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ja mogę to zrobić we współpracy z Panem Prezydentem, bo inaczej to „ nie wypali”. 
 

Pan Sławomir Szeliga – mieszkaniec Inowrocławia: 

Chciałbym Państwu podziękować za poparcie tej inicjatywy. Wniosek do Pana 

Prezydenta kierowałem 8 marca, czyli w Dniu Kobiet i moim marzeniem jest, aby 

taki prezenta dla Inowrocławianek z okazji Dnia Matki, czyli 26 maja został przez 

samorządowców uczyniony.  

 

Ad 5. Analiza działalności Miasta w zakresie rozwiązywania problemów 

parkowania w strefie „A”. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Wnioskowaliśmy o różne kwestie związane z parkowaniem w strefie uzdrowiskowej. 

Kolejną rzeczą, nieudaną przez Miasto, to jest brak wyegzekwowania, czy też 

negocjacji z właścicielem gruntu w obszarze strefy „B”, ulic Wierzbińskiego, 

Rabińskiej, zapisanej w poprzednim planie parkingu komunikacyjnego - 

niezrealizowanego. Po raz kolejny zostaliśmy oszukani, jest to kwestia parkingu 

zlokalizowanego w strefie tzw. za wałem, który miał być zrealizowany. 

W kosztorysie inwestorskim mamy ponad milion złotych, w rzeczywistości 

w budżecie mamy 300 tysięcy. Nie wierzę, aby ten parking powstał. Liczyliśmy, że 

projekt przebudowy tej ulicy spowoduje to, że tych miejsc parkingowych  powstanie 

więcej. Niestety powstało tylko 20 miejsc. 70 % osób parkujących w tej najbliższej 

strefie, to samochody nieposiadające naszej rejestracji. Wnioskowałem kiedyś o to,  

aby spowodować w tym obszarze strefę płatnego parkowania. Miała być 

przygotowana analiza na temat, czy w tym obszarze ta strefa jest dobra dla tego 

Miasta, czy też nie. Czy zasadnym jest wprowadzenie płatnego parkowania 

w najbliższej strefie parku solankowego? Czy w tym roku zdarzy się to, co publicznie 

obiecał Pan Prezydent, że ten parking mimo wszystko będzie udostępniony.  
 

Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła Analizę działalności Miasta w zakresie rozwiązywania problemów 

parkowania w strefie „A”. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ile kosztuje jeden parkometr? 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Około 20 tysięcy złotych, a potrzeba ich dwadzieścia. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy Państwo planujecie w przyszłości w budżecie na 2019 r. jako wydział taką 

inicjatywę zgłosić? Bo to opracowanie po coś było robione.  
 

Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Był tutaj wniosek Komisji, chcemy to również skonsultować z mieszkańcami. 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Kiedy to państwo zamierzacie zrobić? Komisja chciałaby wiedzieć. 
 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Jestem radnym pierwszą kadencję, ale problem parkingu już był  we wcześniejszych 

kadencjach. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie znam tego terminu. 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Jeżeli nie zna Pani terminu, to proszę odpowiedzieć na piśmie. 
 

Maciej Basiński – członek Komisji: 

Ja bym chciał, aby polityka Miasta była konsekwentna. Cały czas informujemy, że 

jesteśmy Miastem uzdrowiskowym, zapraszamy wszystkich do Solanek. Rzeczą 

logiczną jest, jeżeli zapraszam kogoś , to musimy zapewnić miejsca parkingowe. Są 

tutaj dwa tereny, jeden jest prywatny, a drugi teren jest Urzędu Miasta. Nie ma 

prostszej sprawy, aby swój teren zagospodarować na właściwy cel, w tym wypadku 

na parking. Była naczelnik Pani Hopcia powiedziała, że problemem są tylko 

zezwolenia. Druga sprawa , były pieniążki. Kiedy przeczytałem, że 100 milionów na 

100-lecie, to co to jest milion złotych przy tych 100 milionach. Jeżeli chcemy działać 

konsekwentnie, promować Miasto poprzez Solanki czy uzdrowisko to musimy 

ludziom zapewnić  miejsce do parkowania. Chcemy, aby przedsiębiorcy się rozwijali. 

Państwo mówią, że ludzie, którzy przyjeżdżają do was to dostają mandat. Czy nie 

możemy zrobić tam parkingu, ten problem ciągnie się 16 rok. Dlaczego jest opór 

w realizowaniu tego parkingu? Lekką ręką Pan Prezydent wydał 70 tysięcy na 

przesunięcie pomnika, ale żeby znaleźć pieniądze na parking to nie ma.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Panie Naczelniku jak z tymi negocjacjami? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Odnośnie daty nie będę precyzyjny. Jakieś 4 bądź 5 lat temu. 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Dlaczego Miasto przez ostatnią kadencję nie prowadziło takich rozmów, czym jest to 

spowodowane? 
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Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Z mojej wiedzy, czekaliśmy na zmianę planu. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Ale wcześniejszy i aktualny plan był ten sam. 
 

Maciej Basiński – członek Komisji: 

Jaki był powód, że Miasto po raz kolejny nie dało tego miliona? 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kiedy uchwaliliśmy tą uchwałę? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Koniec ubiegłego roku. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Dzisiaj mamy marzec i co dalej? 
 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

To jest znaczny obszar, w budżecie Miasta nie są zaplanowane. Nie starczyło by 

z rezerwy na wykup tego gruntu. 
 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Na dzień dzisiejszy nie mamy parkometrów, nie mamy gruntu przy Wierzbińskiego- 

Rąbińskiej. Przejdziemy teraz do inwestycji związanej z parkingiem za „wałem”.  

 

Karol Mleczko- Kierownik Referatu Inwestycji: 

Dokumentacja zakłada, że docelowo powstanie 47 miejsc parkingowych. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Mamy prawomocne pozwolenia na budowę? 

 

Karol Mleczko- Kierownik Referatu Inwestycji: 

Nie mamy prawomocnego pozwolenia na budowę z uwagi, iż zmienił się miejscowy 

plan, stał się obowiązujący pod koniec roku 2017, a dokumentacja została wydana w 

2015 roku. Uzgodnienia, które mieliśmy z inwestorami uległy unieważnieniu i 

wystąpiliśmy o aktualizacje tych uzgodnień. Jesteśmy na etapie pozyskania 

uzgodnień zaktualizowanych, po ich otrzymaniu wystąpimy z wnioskiem na budowę. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Czy Pan Prezydent skłamał nas na sesji czy mówił prawdę informując mieszkańców 

o tym, że ten parking w tym roku powstanie za te 300 tysięcy złotych, w takim 

zakresie jakim to jest możliwe w nakładach inwestycyjnych ujętych w budżecie? 

 

Karol Mleczko- Kierownik Referatu Inwestycji: 

W tym roku…brak dalszej wypowiedzi 
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Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Nie powstanie, nie róbmy z siebie „idiotów”.  

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Materiał możemy przegłosować, bo jest dobrze przygotowany. Jednakże na temat 

rozwiązania problemu parkingowego totalna porażka Miasta. To jest totalna porażka 

na dzień dzisiejszy, Komisji i Miasta. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Mam taka propozycje, aby za te 300 tysięcy kupić parkomaty. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ja na sesji wystąpię z takim wnioskiem. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

I wtedy w jakiś sposób będziemy ratować sytuację, a w przyszłym roku będziemy 

walczyć o parking. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału? 

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Proszę o przedstawienie problemu parkowana z punktu widzenia właścicieli 

restauracji „ Przy Stawku”. 

 

Właściciele restauracji „Przy Stawku” Państwo Hutek: 

Przez trzy tygodnie stoją samochody kuracjuszy. My mamy 4 swoje miejsca, niestety 

kuracjusze je blokują. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Stawiając jak najszybciej te parkomaty za te 300 tysięcy i za pieniążki, które Miasto 

uzyska z tych parkomatów po przyszły parking odłożyć. 

 

Właściciele restauracji „Przy Stawku” Państwo Hutek: 

Dużo ludzi przyjeżdża z Polski, wyzywają i mówią że więcej już nie przyjadą. My to 

słyszymy.  

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Tych samochodów jest coraz więcej i jest tzw. „wolna amerykanka”, kto pierwszy 

ten lepszy. Trzeba zrozumieć ta druga stronę, przyjechałem i co teraz mam zrobić. 
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Później wchodzi Straż Miejska i daje im mandaty, z drugiej strony co oni maja 

zrobić. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ja mam taka prośbą, aby dzisiaj tego wniosku nie głosowali. Dlatego, aby głosować 

go w obecności Pana Prezydenta. Jeżeli my te pieniążki ściągniemy dzisiaj, to Pan 

Prezydent powie, że zabraliśmy mu szanse w sprawie tego parkingu, a on obiecał że 

to zrealizuje.   

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Ale to wszystko będzie się odwlekało w czasie, ponieważ najbliższa Komisja będzie 

w czerwcu. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ale Komisja będzie niezwłocznie. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Może za tydzień. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Panie Naczelniku w jakim czasie będzie przygotowana uchwał, tak za 2 tygodnie?  

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Myślę, że tak. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

My uchwałę przygotowaliśmy w jeden dzień. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Jak Pan Naczelnik przygotuje uchwałę wtedy zwołamy Komisję. 

 

Właściciele restauracji „Przy Stawku” Państwo Hutek: 

Z tej jednej ulicy, ten parkometr były by spłacone w ciągu sezonu. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ja nie chciałbym takiej sytuacji, że parking który Pan Prezydent wszystkim obiecał, 

że zrealizuje, był problem taki, że Komisja przełożyła mi środki. Dajmy mu szansę. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Zgoda, ale mamy tu przedstawiciela Pana Prezydenta , że nie będzie parkingu. 

 

Karol Mleczko- Kierownik Referatu Inwestycji: 

Ja takie czegoś nie powiedziałem. 
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Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Państwo zrobią dokładną analizę, poinformują Prezydenta czy w tym zakresie są w 

stanie to realizować. Ja chcę publiczną informację Pana Prezydenta. 

 

Zygmunt Szczepański- Inspektor Wydziału Inwestycji: 

300 tysięcy na parking, który powinien kosztować ok. miliona to logika wskazuje, że 

nie zrobi się go całego. Wydział przedstawia taką koncepcje, że będzie robić to 

etapami. Jeżeli uzyskamy wszystkie uzgodnienia, pozwolenia na budowę to pod 

koniec roku wchodzimy z robotami za środki, które mamy kończymy to w przyszłym 

roku, pozyskując środki brakujące. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Zejdźmy na ziemię, wie Pan że to jest nierealne do zrobienia. 

 

Elżbieta Jardanowska  –  Członek Komisji: 

Ja chcę powiedzieć, że Pana wypowiedz mi się podoba. Nie dlatego, że jest 

zachowawcza i ostrożna, ale jest rozsądna. Nie wkładajmy w usta Panu słów, których 

nie wypowiedział. On nie wie, kiedy dostanie to zezwolenie, on może domniemywać. 

Prezydent na sesji nigdy nie powiedział, że inwestycja za milion złotych będzie 

wykonana do grudnia tego roku. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Powiedział, że na 300 tysięcy zrobi to w takim zakresie jaki jest. I ja trzymam Pana 

Prezydenta za słowo. Pani radna nie ma technicznej możliwości, aby ten parking 

rozpoczął się w tym roku.  

 

Magdalena Łośko  –  Członek Komisji: 

Czy na ten teren będzie możliwość wjazdu samochodami, jako teren utwardzony? 

 

Zygmunt Szczepański- Inspektor Wydziału Inwestycji: 

Uważam, że rozsądnym rozwiązaniem  jest rozpoczęcie budowy pod koniec roku,  

bez udostępnienia. I zrobić ten parking do końca maja, czerwca w pełnym wymiarze 

jaki powinien być. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Aby wjechać na ten parking trzeba pozwolenia na budowę, aby ten parking 

użytkować trzeba uzyskać pozwolenie na użytkowanie. Kto wam wyda pozwolenie 

na użytkowanie tego obiektu. Ja chciałbym tą dokumentację od Państwa i pozwolenie 

na budowę i wtedy sobie odpowiemy co możecie zrobić.  

 

Zygmunt Szczepański- Inspektor Wydziału Inwestycji: 

Ja trzymam się przedstawionej koncepcji.  

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

To ja zrozumiałem, że w tym roku użytkowania tego parkingu nie będzie.  
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Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Nie będzie. 

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

To znaczy parkingu nie będzie, będzie w budowie. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Jeżeli Pan Prezydent, przekaże nam informację że ten parking w tym roku nie będzie 

użytkowany mógł być a znajdzie środki w przyszłym rok uzupełniające to w tym 

momencie te środki niewykorzystane w tym roku przenieśmy  

 

Maciej Basiński- członek Komisji: 

Prezydent nie odpowie Panu na te pytania, ponieważ on nie wie czy będzie 

Prezydentem. Kadencje ma do października.  

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Ale przygotowuje projekt budżetu. Decyzję pozostawiajmy na spotkanie z Panem 

Prezydentem. 

 

  

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 r. 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 

2017r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Czy wiadomo, jaka kwota została wyprowadzona z budżetu 2017 roku?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Dochodzenie prowadzi CBA. 

 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  

 

- Roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

      Kultury za 2017 r. 

głosowanie: za głosowało – 4 , przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

 

-  Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2017. 

głosowanie: za głosowało – 4, przeciw – 1 , wstrzym. się – 0 

 

- Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 r.  
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głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw – 2  , wstrzym. się – 0 

 

 

- Roczne sprawozdanie  z   wykonania   planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2017 r.  

 

głosowanie: za głosowało – 4 , przeciw - 1  , wstrzym. się – 0 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdania i informację.  

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 32/2018 posiedzenia Komisji. 

 

Janusz Radzikowski– Przewodniczący Komisji: 

 

Kto jest za przyjęciem protokołów posiedzeń Komisji? 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Janusz Radzikowski 
Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 

 

 
 


